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Interpelacja w sprawie uruchomienia linii komunikacji miejskiej łączących 

Lublin z Nałęczowem i Muzeum Zamoyskich w Kozłówce 

W związku z docierającymi do mnie sygnałami o potrzebie uruchomienia stałych połączeń 

Lublina z Nałęczowem i Muzeum Zamoyskich w Kozłówce, proszę o przeanalizowanie tej kwestii i 

zajęcie się przedstawionym przeze mnie problemem. 

Po przeprowadzeniu rozmów z władzami samorządowymi Nałęczowa i Województwa 

Lubelskiego, a także wymianą informacji z dyrekcją Muzeum Zamoyskich w Kozłówce oraz 

Biurem Rozwoju Turystyki Urzędu Miasta Lublin, jestem przekonany, iż realizacja tego pomysłu 

przyczyni się do rozwiązania problemów w zakresie komunikacji między w/w ośrodkami. Zarówno 

bowiem turyści oraz kuracjusze przebywający w Nałęczowie, jak i osoby zwiedzające Muzeum 

Zamoyskich w Kozłówce, borykają się obecnie z problemem stałego (zwłaszcza weekendowego) 

przemieszczania się pomiędzy tym ośrodkami. 

Uważam, że zasadnym i korzystnym rozwiązaniem dla Lublina, a także obu pozalubelskich 

ośrodków, zwiększającym liczbę osób korzystających z ich walorów, tudzież wzmacniającym ich 

czynniki ekonomiczne, byłoby uruchomienie stałych linii komunikacji zbiorowej, w których 

funkcjonowaniu mogłyby partycypować zainteresowane tym pomysłem, ośrodki gminne i samorząd 

województwa 

Z uwagi na szczególny wakacyjny okres, związany z progresem branży turystycznej, proszę 

o podjęcie priorytetowych działań w przedmiotowej sprawie.

Z wyrazami szacunku 
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